Please fill out the following template and send it back to enjust@geographie.uni-kiel.de. Feel free to attach a personal picture. You can decide if you describe yourself in English or German or both.

Bitte trage deine Daten in die Vorlage ein und sende sie zurück an enjust@geographie.uni-kiel.de. Gerne darfst du ein persönliches Foto von dir anfügen. Du entscheidest selbst, ob du die englische, die deutsche oder beide Sprachen verwendest. 

Name:
Profession/Passion, Location: (e.g. Geographer, Kiel)
Contact: (Email)

Please provide a short text about yourself (max. 200 words):
Example: Professor of Human Geography in Coastal and Marine Regions at the Christian-Albrechts-University of Kiel and member of the Cluster of Excellence "Future Ocean". Her current research in the Central Pacific focuses on climate change, climate change adaptation and migration. She integrates postcolonial perspectives and critical theories into the field of climate change adaptation. Further research focuses on the cultural and social consequences of climate change and flight and migration as well as EU border regimes. Silja Klepp's main research areas are in Fiji and Kiribati and in the Mediterranean region. 

Fields of expertise: (fields of research, skills, and work areas that help people identify the right expert for their questions)

Country/Region of interest/research focus: (e.g. Mediterranean region, Sicily)

Links: (to another personal page or page of an organization, blog etc.)
__________________________________________________________________________________

Name:
Beruf/Berufung: (z.B. Geographin, Kiel)
Kontakt: (Email)

Kurzer Text über dich (max. 200 Wörter)
Beispiel: Ihre aktuelle Forschung im zentralen Pazifik beschäftigt sich mit den Themen Klimawandelanpassung, Klimamobilität und Klimagerechtigkeit. Sie integriert postkoloniale Perspektiven und kritische Theorien in das Forschungsfeld Klimawandelanpassung. Weitere Arbeitsschwerpunkte sind Mensch-Umweltbeziehungen im Anthropozän, Flucht und Migration sowie EU-Grenzregime. Silja Klepp forscht vor allem in Fidschi und Kiribati sowie im Mittelmeerraum.

Fachgebiete: (Forschungsfelder, Kompetenzen und Arbeitsbereiche, die dabei helfen, für konkrete Fragestellungen die passende Expertin bzw. den passenden Experten zu finden.)

Land/Interessenregion/Forschungsschwerpunkt: (z.B. Mittelmeerraum, Sizilien)

Links: (zu einer anderen persönlichen Internetseite, zu einem Blog oder zu einer Seite einer Organisation, Bewegung etc.)
